
P R O T O K Ó Ł Nr XXIX/10
z obrad XXIX sesji Rady Gminy w Lubaszu

odbytej w dniu 09 września 2010 roku
        

 Obradom przewodniczył Pan Bogusław Dymek – Przewodniczący Rady Gminy w Lubaszu.
Sesja rozpoczęła się o godz. 1300 i odbywała się w sali Nr 04 Urzędu Gminy w Lubaszu.
W sesji udział wzięli radni i zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.
Porządek obrad:
1.Sprawy regulaminowe:
   a/otwarcie, stwierdzenie qorum i wybór sekretarza obrad,
   b/przedstawienie porządku obrad,
   c/ wystąpienie Dyrektora WOKISS – Pana Macieja Kozika.
   d/przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Gminy 
   e/informacja o realizacji uchwał Rady Gminy w Lubaszu podjętych w trakcie obrad XXVIII  
      sesji
   f/informacja o działaniach Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
2.Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2010 roku.
3. Analiza funkcjonowania Publicznego Przedszkola "Bajka"w Lubaszu oraz realizacja 
    programu unijnego "Mamo,Tato chcę do przedszkola" .
4. Podjęcie uchwał w sprawie:
4.1/ zbycia nieruchomości  położonych w obrębie wsi Jędrzejewo
4.2/ przystapienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospdoarowania przestrzennego  
       na obszarze działki nr 1260 położonej w Lubaszu
4.3/ przystapienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
       dla działek położonych w rejonie ul. Biwakowej w Lubaszu
4.4/ wyrażenia zgody na darowiznę na rzecz Powiatu Czarnkowsko- Trzcianeckiego nieruchomości 
       oznaczonej numerami geodezyjnymi 168/2 w Jędrzejewie dla zachowania ciągu drogi 
       powiatowej 1350P
4.5/ ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego
4.6/wyrażenia akceptacji co do planowanego przekształcenia zakładu budżetowego – Gminnego 
       Zakładu Usług Wodnych i Melioracyjnych w Czarnkowie z siedzibą w Brzeźnie poporzez jego 
       likwidację w celu utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością
4.7/ zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
       na 2010 r.
4.8/ zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Stajkowo
4.9/ zatweirdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sokołowo
4.10/ zmiany Planu Odnowy Miejscowości Lubasz
4.11/ zaciągania zobowiązań
4.12/ trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
4.13/ zaciągnięcia kredytu
4.14/ zaciągnięcia pożyczki
4.15/ zmian w budżecie 2010
5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
6. Wolne głosy i wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania
8.Zakończenie obrad.

Ad.1.
Przewodniczący otworzył obrady XXIX sesji Rady Gminy w Lubaszu. Powitał radnych i
zaproszonych gości.
a) na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 12 radnych co stanowi 
    qorum, a zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.
    Przewodniczący obrad zaproponował by sekretarzem obrad XXIX sesji był Pan Marek Wicher.



     Kandydatura ta została przyjęta przez Radę jednogłośnie.
b) Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad został radnym doręczony wraz 
    z zaproszeniem do udziału w sesji oraz dodatkowo w dniu dzisiejszym przy podpisywaniu
    listy obecności. Oczekuje zatem ewentualnych propozycji ze strony radnych lub Wójta Gminy
   jego zmiany lub uzupełnienia. Propozycji takich nie zgłoszono i sesja odbywała się wg porządku

podanego na wstępie. 
c) Przewodniczący udzielił głosu Dyrektorowi Wielkopolskiego Ośrodka Kształcenia i Studiów    
    Samorządowych w Poznaniu Panu Maciejowi Kozik, który poinformował zebranych, że jego 
    wizyta związana jest rocznicą 20- lecia funkcjonowania samorządu gminnego. Także i WOKISS 
    obchodzi dwie dekady swojego istnienia, pojawił się zaraz po powstaniu samorządów. WOKISS
    jest najstarszym stowarzyszeniem w Polsce zrzeszającym samorządy lokalne, co jest powodem 
    do dumy. Zrzesza 275 gmin i powiatów. Gmina Lubasz przystąpiła do Stowarzyszenia 18 lat 
    temu. 
   WOKISS jest przede wszystkim organizacją szkolącą i to jest jego podstawowe powołanie. 
   Szkoleni są pracownicy i radni samorządów, które są jego członkami. W ciągu roku 
   organizowanych jest około 1000  szkoleń, a przez sale wykładowe przechodzi od 20 do 25 tysięcy
   ludzi.
   Drugą formą aktywności  WOKISS-u jest doradztwo prawne. Rocznie udzielanych jest 
   około 6 tysięcy porad fachowców oraz ekspertyz prawnych. Ponadto wspomaganych jest ponad 
   200 samorządów w zakresie informatyzacji. Funkcjonuje także program pod nazwą „Centrum 
   Współpracy Europejskiej” w ramach którego pozyskiwani są partnerzy do współpracy 
   zagranicznej. WOKISS przybliża również zainteresowanym pracownikom gmin i powiatów 
   wiedzy na temat zagadnień  europejskich, czyli np. jak napisać dobry projekt, czy do jakiego 
   programu aplikować. Prowadzony jest comiesięczny elektroniczny serwis pn. dotacje. 
   Uznając, że najlepszą formą przekazywania wiedzy jest docieranie na miejsce, od 20 lat 
   stowarzyszenie umożliwia liderom samorządowym wyjazdy zagraniczne do krajów Europy 
   Zachodniej ale i od pewnego czasu szuka partnerów po wschodniej  stronie jak np. Litwa, 
   Ukraina. W związku z powyższym WOKISS będąc tak długo partnerem samorządów, chciałby te 
   najambitniejsze, najstarsze stażem, najaktywniejsze  samorządy wyróżnić. Jednym z kryteriów do
   przyznania wyróżnienia była długość funkcjonowania w  stowarzyszeniu i lidera danego 
   samorządu. 
   Gmina Lubasz i jej lider Pan Jan Graczyk został  laureatem wyróżnienia WOKISS.   
   Jest to wyróżnienie nie tylko dla Wójta ale dla całej społeczności samorządowej Gminy Lubasz. 
   Pan Dyrektor odczytał treść listu gratulacyjnego, a następnie na ręce Wójta Jana Graczyka 
   przekazał wyróżnienie, życząc jednocześnie w związku ze zbliżającymi się wyborami do 
   samorządu, czystej i merytorycznej kampanii, sukcesów i wytrwałości. 
   Wójt zabierając głos powiedział, że pomimo, iż nagroda jest przekazywana w jego ręce dotyczy   
   jednak wielu osób z którymi współpracuje m.in. Sekretarz Gminy, Skarbnik, Przewodniczący  
   Rady Gminy, dyrektorzy szkół, sołtysi. 
   Wszystkim bardzo dziękuje, sukcesy gminy są wspólnymi sukcesami na które składa się praca 
    wielu osób.
d) Pan Kazimierz Szwed– sekretarz obrad XXVIII sesji stwierdził, że 
    zapoznał się z protokołem z jej przebiegu i uważa iż odzwierciedla on przebieg obrad, 
    wnioskuje więc o przyjęcie protokołu bez odczytywania.
 Przewodniczący obrad poddał wniosek pod głosowanie i protokół z obrad XXVIII sesji 
    Rady Gminy w Lubaszu został przyjęty jednogłośnie  bez odczytywania. W głosowaniu udział
    wzięło 14 obecnych radnych. ( podczas wystąpienia dyrektora WOKISS do obrad sesji dołączyło 
    2 radnych)
e) Pan Tomasz Biernat  przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych w trakcie obrad 
    XXVIII sesji.
    Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu.
f) Wójt Gminy Jan Graczyk przedstawił informację z działań podejmowanych w okresie między



     sesjami.
    Do przedstawionej informacji nie zgłoszono uwag i zapytań.
    Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.2
Realizację budżetu za I półrocze 2010 roku przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.
W okresie od 1.01 – 30.06.2010 r. zrealizowano 51,1% zaplanowanych dochodów tj. uzyskano
10.047.870,67  zł  i  wydatkowano  kwotę  10.175.756,33  zł,  która  stanowi  44,74% planowanych
wydatków na 2010 rok. Plan budżetu zakłada deficyt budżetowy w wysokości 3.047.850,00 zł, a
faktycznie osiągnięto w I  półroczu br.  deficyt  w wysokości  127.885,66 zł  (dochody wykonane
minus wydatki wykonane).
Na pokrycie deficytu budżetu zaplanowano kredyty i pożyczki. Ponadto zaplanowano pożyczkę na
finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.
W okresie sprawozdawczym zaciągnięto pożyczkę (I transza) z Banku Gospodarstwa Krajowego na
sfinansowanie części udziału PROW w realizacji rozbudowy świetlicy wiejskiej w Kruczu.
Na planowane rozchody budżetu w kwocie 666.275,00 zł składają się spłaty kredytów i pożyczek.
Łączna kwota spłaty kredytów, pożyczek i odsetek stanowi 2,42% dochodów planowanych na 
2010 r. 
Zadłużenie gminy na koniec czerwca br. spowodowane faktem skorzystania z pozabudżetowych
środków  zwrotnych  w  latach  ubiegłych  stanowi  36,67  % dochodów  planowanych  na  2010  r.

Dochody majątkowe wykonane zostały na poziomie 10,07% założonego planu. 
Niski wskaźnik wynika głównie z nie wykonania dochodów ze sprzedaży mienia komunalnego. 
Dochody bieżące wykonane zostały na poziomie 54,00%. 
Analizując pozostałe źródła dochodów bieżących należy stwierdzić, że większość z nich wykazuje
prawidłowy  wskaźnik  wykonania  tj.  ok.50%  planu  lub  w  wielu  przypadkach  nawet  więcej.
Niepełne wykonanie dochodów wykazują m.in. pozycje: podatek dochodowy od osób fizycznych
- 40,41%, podatek dochodowy od osób prawnych - 44,18%, opłata eksploatacyjna – 30,82 zł, karta
podatkowa – 2,94%,opłata skarbowa – 41,65%.
Zaplanowane  wydatki  wykonano  na  poziomie  44,74%.  Na wydatki  bieżące  przeznaczono
8.571.474,12  zł  tj.  52,23% planu  rocznego  tych  wydatków.  Zadania  zlecone  stanowiły  kwotę

1.353.376,09 zł, a wydatki wyodrębnione z budżetu gminy do dyspozycji sołectw 22.192,01 zł. 
Na realizację wydatków inwestycyjnych zaangażowano w okresie sprawozdawczym 25,32% planu
rocznego tych wydatków. 
Na  realizację  zadań  inwestycyjnych  przeznaczono  z  budżetu  gminy  kwotę  w  wysokości
1.604.282,21 zł . Wielkość ta stanowi 25,32% zaplanowanego limitu wydatków inwestycyjnych na
2010 r. i  15,77% ogółu wydatków. Są to m.in.:  rozbudowa i  przebudowa świetlicy wiejskiej  w
Kruczu,  projekt  pn:”Uregulowanie  gospodarki  zaopatrzenia  wsi  w  wodę  w  gminie  Lubasz  w
miejscowości  Nowina,  Stajkowo,  Miłkowo,  Miłkówko,  Klempicz,  Sokołowo I  etap”  -  PROW,
projekt pn: „Ochrona wód zlewni rzeki Noteć – aglomeracja Lubasz „-WRPO.
Ponadto Pani Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu o przedłożonej informacji  wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2010 roku. 

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono uwag i zapytań.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.3
Analizę funkcjonowania przedszkola „Bajka”w Lubaszu oraz realizację projektu unijnego „Mamo,
tato chcę do przedszkola” przedstawiła Dyrektor przedszkola -  Pani Małgorzata Jagiełłowicz.
Na  wstępie  Pani  Dyrektor  przedstawiła  zebranym  ogólne  informacje  o  przedszkolu,  o  liczbie
uczęszczających  dzieci,  pracownikach  przedszkola,  ilości  wydawanych  posiłków.  Omówiła
organizację opieki i pomocy materialnej dla dzieci, jak również przybliżyła realizację obowiązku
rocznego przygotowania przedszkolnego i podstawy programowej wychowania przedszkolnego. 



W przedszkolu „Bajka” rozpoznaje się problemy wychowawcze dzieci oraz uwzględnia je 
w realizacji zadań wychowawczych i profilaktycznych przyjętych programów. 
W tym celu w szerokim zakresie współpracuje się  z  rodzicami oraz Poradnią  Psychologiczno-
Pedagogiczną,  logopedą,  psychologiem  i  opieką  społeczną.  Systematyczna  analiza  trudności
wychowawczych sprawiła, że został wypracowany i wdrożony program przeciwdziałania agresji
wśród  dzieci,  stworzony kodeks  norm grupowych  oraz  przyjęta  do  realizacji  koncepcja  pracy
przedszkola pod hasłem:”Zabawa główną formą aktywności dziecięcej”. 
W roku 2009/2010 zostały powołane nowe struktury Rad Rodziców zgodnie ze zmianami 
w ustawie o systemie oświaty. 
W roku 2010 poprawiły się warunki pobytu dzieci w przedszkolu poprzez m.in.: wymianę drzwi
wejściowych  w przedszkolu  w Stajkowie,  wymianę  stolarki  okiennej  w sali  zabaw dzieci  4-5
letnich w przedszkolu w Lubaszu, wymalowano salę zabaw w przedszkolu w Goraju w związku 
z zalaniem sali przez mieszkańców budynku szkolnego, dokonano wymiany posadzki w toalecie
i holu przedszkola w Miłkowie oraz założono glazurę  nad umywalkami i w toalecie, dokonano
wymiany  oświetlenia  w salach  w przedszkolu  w  Goraju  i  Dębe  w wyniku  zaleceń  Sanepidu,
doposażono place zabaw w nowe zestawy relaksacji i zabawy w Stajkowie finansowane z Fundacji
Amicis oraz w Prusinowie, Dębe i Lubaszu z funduszu projektu „Mamo, tato chcę do przedszkola”.

Rok szkolny 2009/2010 był ogłoszony przez MEN Rokiem Przedszkolaka 
i  najważniejszym zadaniem jest upowszechnianie edukacji  przedszkolnej  dla dzieci od 3 lat  do
rozpoczęcia nauki w szkole, zapewnienie dzieciom lepszych szans edukacyjnych poprzez realizację

nowej  podstawy  programowej  i  dostosowanie  form  wychowania   przedszkolnego  do  potrzeb
lokalnego środowiska.
Gmina Lubasz dba o to, aby przedszkola były dostępne dla dzieci z całej społeczności gminnej, ale
zbyt  mała świadomość  rodziców o korzyściach płynących z edukacji  przedszkolnej,  wpływa na
mały odsetek dzieci uczęszczających do przedszkola, szczególnie 3-4 letnich. 
W przedszkolu „Bajka” w Lubaszu systematycznie każdego roku poprawiana jest baza lokalowa,
wyposażenie, doskonalenie kadry. 

Z dniem 2 listopada 2009 roku przedszkole  „Bajka”  w Lubaszu rozpoczęło  realizację
projektu  pn.”Mamo,  tato,  chcę  do  przedszkola”  dofinansowanego  przez  Unię  Europejską  ze
środków Europejskiego Funduszu Społecznego realizowanego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał  Ludzki.  Na  realizację  projektu  przedszkolnego  uzyskano  dofinansowanie  w  kwocie
574.800,00 zł w tym 86.220 zł to udział własny gminy. 
Realizacja projektu zapewnia upowszechnienie edukacji przedszkolnej wśród dzieci z terenu Gminy
Lubasz w okresie 2 lat.  Projekt adresowany jest do 38 dzieci w wieku 3-5 lat, w tym 3 dzieci
niepełnosprawnych.
Projekt  spotkał  się  z  dużym  zainteresowaniem  i  zadowoleniem  rodziców,  szczególnie  matek
czynnie poszukujących zatrudnienia. 
Kolejną korzyścią jest doposażenie 3 placówek przedszkolnych w pomoce dydaktyczne, zabawki 
i  sprzęty  na  place  zabaw  z  których  korzystają  wszystkie  dzieci  przedszkolne.  Dzięki  temu
projektowi w miesiącu lipcu czynne były 3 oddziały przedszkolne w Dębe, Prusinowie 9 godzin, a
w Lubaszu 5 godzin. 
W następnej kolejności Pani Dyrektor przedstawiła postęp rzeczowy realizacji projektu, działania
informacyjno- integracyjne oraz zakres szkoleń dla nauczycieli przedszkolnych.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

W dyskusji głos zabrali:
Tomasz  Biernat  –  odczytał  pismo  do  Rady  Gminy  w  Lubaszu  od  Rady  Rodziców  Oddziału
Przedszkolnego „Czerwony Kapturek”w Dębe wraz z rodzicami dotyczące zabezpieczenia środków
finansowych w budżecie roku 2011 na przedszkole w Dębe. 
Do przedszkola w Dębe uczęszcza 20 dzieci, fakt funkcjonowania przedszkola w wiosce jest przez
wszystkich rodziców, a także przez pozostałych mieszkańców bardzo doceniany. Obawy budzi stan
lokalowy przedszkola, w którym dzieci spędzają czas. Obecna przestrzeń przypadająca na 1 dziecko



jest niewystarczająca w stosunku do obowiązujących przepisów. Ze względu na brak odpowiednich
warunków  lokalowych  oraz  czas  pracy  przedszkola,  duża  liczba  dzieci  dowożona  jest  do
przedszkoli do Czarnkowa. 
Samorząd  dysponuje  pomieszczeniami  po  byłej  szkole  podstawowej,  które  mogłyby  zostać
zaadaptowane na sale przedszkolne. Ze względu na ciągle rosnącą liczbę mieszkańców wsi Dębe,
szczególnie ludzi młodych, wydatki na pomieszczenia przedszkolne byłyby w pełni uzasadnione.
Należy podkreślić, że od wielu lat nie były przeprowadzane większe remonty przedszkola. Zatem
problem złych warunków technicznych nie może być dłużej pomijany i lekceważony. W związku z
tym wyodrębnienie  w budżecie  gminy roku  2011 środków na adaptację  pomieszczeń  po byłej
szkole jest jak najbardziej uzasadnione. 

Wójt Gminy -  poinformował, że na ten wniosek  zostanie udzielona odpowiedź pisemna. 
(w  trakcie  informacji  obrady  sesji  opuściła  Pani  Ewa  Stachowiak,  od  tej  pory  w  obradach
uczestniczy 13 radnych).

Ad.4.
Radzie Gminy przedstawiono do podjęcia uchwały w sprawie:

4.1/ zbycia nieruchomości  położonych w obrębie wsi Jędrzejewo
Projekt uchwały przedstawił Pan Adam Ratajczak. 
Uchwała dotyczy przeznaczenia do sprzedaży w formie przetargu nieograniczonego nieruchomości
położonych w obrębie wsi Jędrzejewo. Działki położone są w centralnej części wsi, na obszarze
ograniczonym drogą gminną i drogami powiatowymi. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/321/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.2/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospdoarowania przestrzennego  
       na obszarze działki nr 1260 położonej w Lubaszu
Projekt uchwały przedstawił Pan Adam Ratajczak. 
Opracowanie powyższej zmiany planu ma na celu wprowadzenie korekty w obowiązującym planie
polegającej na przesunięciu obowiązującej linii zabudowy w celu umożliwienia zlokalizowania na
działce budynku gospodarczo- garażowego.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/322/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.3/ przystapienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
       dla działek położonych w rejonie ul. Biwakowej w Lubaszu
Projekt uchwały przedstawił Pan Adam Ratajczak. 
Przedmiotowa zmiana planu ma na celu dokonanie zmian w ustaleniach obowiązującego planu
polegających na zwiększeniu powierzchni zabudowy budynków rekreacyjnych. Aktualnie



powierzchnia zabudowy na działkach objetych niniejszą zmianą planu wynosi 50m2. 
Zmiana planu ma na celu dostosowanie powierzchni zabudowy działek rekreacyjnych do
powierzchni zabudowy obowiązującej na większości działek rekreacyjnych położonych nad
Jeziorem Dużym w Lubaszu. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/323/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.4/ wyrażenia zgody na darowiznę na rzecz Powiatu Czarnkowsko- Trzcianeckiego nieruchomości 
       oznaczonej numerami geodezyjnymi 168/2 w Jędrzejewie dla zachowania ciągu drogi 
       powiatowej 1350P
Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Szwerkolt.
Zarząd Powiatu Czarnkowsko- trzcianeckiego regulując sprawy własnościowe działek
wchodzących w skład drogi powiatowej nr 1350P o przebiegu Prusinowo - Jędrzejewo –
Komorzewo zwrócił się z wnioskeim o przekazanie części działki nr 168 w Jędrzejewie na rzecz
mienia powiatu. W tym celu dokonano podziału ewidencyjnego, w wyniku którego powstały dwie
działki 168/1 i 168/2. Działka 168/2 o powierzchni 300m2 wchodzi w skład drogi powiatowej
1350P.  Dla zachowania ciągu drogi powiatowej przekazanie działki jest konieczne i uzasadnione. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/324/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.5/ ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego
Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Szwerkolt.
Zgodnie z zapisami ustawy o drogach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu
terytorialnego ustala w drodze uchwały dla dróg gminnych stawki opłat za zajęcie 1m2 pasa
drogowego. Przy ustalaniu opłat bierze się pod uwagę kategorię drogi, rodzaj elementu zajętego
pasa drogowego, rodzaj zajęcia, procentową wielkość zajmowanej szerokości jezdni oraz rodzaj
urządzenia lub obiektu budowlanego umieszczonego w pasie drogowym. Stawki za zajęcie pasa
drogowego zostały ustalone w lutym 2004 roku i od tej pory nie były rewaloryzowane. Wobec
powyższego uznaje się za zasadne ich uaktualnienie.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/325/10 stanowi załącznik do protokołu.



4.6/wyrażenia akceptacji co do planowanego przekształcenia zakładu budżetowego – Gminnego 
       Zakładu Usług Wodnych i Melioracyjnych w Czarnkowie z siedzibą w Brzeźnie poporzez jego 
       likwidację w celu utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością
Projekt uchwały przedstawił Pan Krzysztof Lipiński.
Uchwała dotyczy akceptacji stanowiska Wojta Gminy Czarnków w przedmiocie planowanej
likwidacji samorządowego zakładu budżetowego – Gminnego Zakładu Usług Wodnych i
Melioracyjnych w Czarnkowie z siedzibą w Brzeźnie w celu zawiązania wspólnie z Gminą Lubasz i
Gminą Ryczywół spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 12
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 1
Uchwała Nr XXIX/326/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.7/ zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
       na 2010 r.
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Grażyna Graj.
Po analizie stopnia wykonania dochodów z tytułu zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych,
dokonano korekty wielkości opłat, jakie te podmioty powinny wnieść w roku 2010. W stosunku do
szacunków ustalonych w marcu br. kwota przypisu jest mniejsza o 2.100zł. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/327/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.8/ zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Stajkowo
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Łusiewicz.
Plan  Odnowy Miejscowości  jest  dokumentem,  który  będzie  służył  jako  punkt  odniesienia  dla
działań o charakterze rozwojowym wsi Stajkowo. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/328/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.9/ zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sokołowo
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Łusiewicz.
Plan  Odnowy Miejscowości  jest  dokumentem,  który  będzie  służył  jako  punkt  odniesienia  dla
działań o charakterze rozwojowym wsi Sokołowo. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13



Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/329/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.10/ zmiany Planu Odnowy Miejscowości Lubasz
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Łusiewicz.
Plan  Odnowy Miejscowości  jest  dokumentem,  który  będzie  służył  jako  punkt  odniesienia  dla
działań o charakterze rozwojowym wsi Lubasz. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/330/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.11/ zaciągania zobowiązań
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.
Uchwała dotyczy zaciągnięcia zobowiązań na 2011 r. w zakresie inwestycji wykraczającej poza
granicę ustaloną budżetem gminy na 2010 rok. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/331/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.12/ trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.
Uchwała określa tryb prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lubasz. 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/332/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.12/ zaciągnięcia kredytu
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.
Uchwała dotyczy zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację inwestycji
pn:"Uregulowanie gospodarki zaopatrzenia wsi w wodę w Gminie Lubasz w miejscowościach
Nowina, Stajkowo, Miłkówko, Milkowo, Klempicz, Sokołowo".

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13



Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/333/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.13/ zaciągnięcia pożyczki
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.
Uchwała dotyczy zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa krajowego na realizację projektu
pn:"Uregulowanie gospodarki zaopatrzenia wsi w wodę w Gminie Lubasz w miejscowościach
Nowina, Stajkowo, Miłkówko, Milkowo, Klempicz, Sokołowo".

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/334/10 stanowi załącznik do protokołu.

4.14/ zmian w budżecie 2010
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Ratajczak.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie wnieśli uwag i pytań.
Głosowanie:
Za- 13
Przeciw – 0
Wstrzymało się  - 0
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała Nr XXIX/335/10 stanowi załącznik do protokołu.

Ad.5.
Interpelacje,wnioski i zapytania radnych.
Roman Nowacki – zawnioskował o podcięcie drzew kasztanowców nad drogą powiatową w
Sławnie,
– odkrzaczyć drogę dojazdową do pól w Jędrzejewie w okolicy zabudowań p.Mituty. Droga
zarosła, a rolnicy jeżdżą sprzętem rolniczym po polu

Kazimierz Szwed – zwrócił się z pytaniem czy na terenie działek budowlanych przy ulicy
Stajkowskiej będzie budowany wodociąg

Adam Zielsdorf – ponowił wniosek w sprawie ścięcia drzew topoli przy wjeździe do Kamionki

Marian Mirek – zawnioskował o obcięcie konarów lipy, które stwarzają niebezpieczeństwo
naprzeciw posesji p.Piotra w Nowinie

Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski:
Kazimierz Wicher – sołtys wsi Dębe zawnioskował o wymianę na nowy zniszczonego pojemnika
na śmieci znajdującego się przy sali wiejskiej w Dębe.

Ad.7. 
Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.



Wójt poinformował zebranych, że na wszystkie złożone wnioski i interpelacje zostaną udzielone
odpowiedzi pisemne. 

Ad.8
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zakończył obrady XXIX sesji Rady Gminy 
w Lubaszu. 

Sesja zakończyła się o godz. 15.35.

Protokołowała:                                                                                      Sekretarz obrad:

J.Leosz                                                                                                     Marek Wicher


